

تنسيق الحدائق وأنظمة الري

نقوم بتنفيذ أنظمة الري الحديثة والمتطورة للحفاظ على الحديقة والمظهر العام وتقليم وقص الأعشاب وإزالة النباتات الضارة.

Gardening And Irrigation Systems

Our services include installation and repair of irrigation systems, trimming and lawn mowing, garden care and landscaping, weed and pest control.



خدمات الصيانة

الكهرباء:

مختصين بتركيب وفحص واصلاح جميع التوصيلات الكهربائية الداخلية والخارجية.

السباكة:

يقوم الفريق الفني على التعامل مع جميع أنظمة الصنابير والخزانات والمضخات والصرف الصحي.

الدهان:

يقوم فريقنا بتنفيذ جميع الدهانات الداخلية والخارجية.

التكييف:

صيانة ونظافة جميع أنواع المكيفات.

Maintenance Services

Electrical:

Specialized in installation, inspection and maintenance of all internal and external and electrical networks

Plumbing:

Our expertise can deal with all your plumbing needs from piping to backflow prevention.

Paint

Our technical team performs all interior and exterior paints

Conditioning

Maintenance and cleaning of all types of air conditioners



خدمات النظافة العامة

الرخام:

تتم عملية جلي الرخام على مراحل منها التسوية التامة والتنميع والتلميع معا يعطي لمعان طبيعي وحياة أطول للرخام بدون استخدام اي مواد كيميائية.

السيراميك والجرانيت:

نعتمد على أجهزة حديثة ومواد فعالة لتنظيف وتلميع الترضيات.

الكنب والموكيت والستائر:

نستخدم أجهزة الشفط والغسيل بالبخار مع مواد معطرة يتم التجفيف في الموقع للحفاظ على الألوان والنسيج.

الخزانات:

نعمل على تنظيف الخزانات الترضية والعلوية وبرك السباحة باستخدام مواد معقمة للقضاء على البكتيريا.

واجهات المباني:

لدينا فريق عمل مختص في تنظيف الواجهات (الزجاج - الكادينج - الحجر) باستخدام أجهزة ضخ المياه ذات الفعالية العالية.

General Cleaning Services

Marble:

The process of polishing the marble takes place in stages, including complete leveling, smoothing, and polishing together, which gives a natural shine and a longer life to the marble without using any chemicals.

Ceramic and Granite:

Using the modern equipment and materials, We ensure that your ceramics and granites are cleaned and polished properly.

Sofas, Rugs and Curtains:

We use vacuum cleaners and steam washes with scented materials. Dry on site to preserve colors and textures.

Tanks and Swimming Pools:

We ensure disinfection of your water tanks and swimming pools using proper materials.

Building Facades:

Our experienced team has cleaning solutions to all types of facades including stones, glass, and aluminum cladding.



بست كير
لخدمات التنظيف والصيانة
Best Care
For Cleaning & Maintenance Services

🏠 P.O. Box 32423, Al-Khobar 31952
☎ 013 341 6111
📞 055 965 6111
✉ info@bestcare-ksa.com
✉ care@bestcare-ksa.com
🌐 www.bestcare-ksa.com
📍 Middle East Commercial Center,
Dhahran Road, Al-Khobar.
Kingdom of Saudi Arabia



فريق **بست كير** لخدمات التنظيف والصيانة
جاهز لتقديم جميع مالهيه من خبرة
في كافة خدمات النظافة
ومكافحة الحشرات وخدمات الصيانة
وتتسيق الحقائق
الدمام - الخبر - الجبيل - الاحساء



مكافحة الحشرات

تعتمد علي ثلاثة مراحل:

مرحلة التقييم: في البدء يقوم الفني بزيارة الموقع وتحديد انواع الحشرات وأسباب تواجدها وكيفية طرق العلاج.

مرحلة التنفيذ:

وهي المرحلة الأهم لاختيار طرق المعالجة والقضاءعليها بأفضل المواد والطرق الحديثة دون الاضرار بالبيئة و بالصحة العامة.

مرحلة المتابعة الدورية:

خلال الزيارات يقوم الفني بمتابعة ورصد الموقع ومدي فعالية المواد المستخدمة في القضاء عليها.



Pest Control

We follow three phases:

Evaluation Phase: We provide a comprehensive evaluation of your property to determine the type and reasons of threat of the existing infestation.

Implementation Phase: The most important stage occurs when we implement a cost effective and environmentally sound approach to prevent or eliminate any type of infestation.

Periodic Visits Phase: Through the periodic visits by our experts, we ensure that our solutions are showing the wanted results.